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 שלום ושבוע טוב

שכל החטופות ו תקווה   , ואנוכולנו התרגשנו עם חזרת החטופות, גם ביום ראשון וגם אתמול )בעת ביצוע הפעימה השניה(

 במהלך השבוע האחרון המשכנו בפעילויות הבאות:.  והחטופים יתאחדו במהירה עם משפחותיהם

מאומצת על הקבצים ובסוף שבוע שעבר הצוות המקצועי המשיך בעבודה  – הוורודים במסלולים פיצויי מלחמת "חרבות ברזל" •

של מס    הפרוייקטורים.   מתווה הפיצוי "במסלול הוורוד"ולדון באנו מקווים שנצליח לחזור  .  מס רכושל  היה מוכן להעברההקובץ  

בעבודתם החלו  דרום  במחוז  המוצבים  לאחר   , העבודה  קצב  את  לקדםבכדי    נוספים  פרוייקטורים  להוסיף    בקשנו.  רכוש 

אנשי מס רכוש  בנוסף,    חודשים( טרם קיבלו את המגיע להם.    11בחודש מרץ שנה שעברה )את בקשותיהם   שהגישו    שחקלאים

על מנת לקבל את     ק"מ.   0-9במסגרת המסלול הנורמטיבי בטווח  נזק חקלאי  המבקשים לתבוע    לחלקאיםמסייעים  מחוז צפון  

דו"ח בית  ,עם פירוט הנטיעות 1220טופס , ביטוח קנ"ט ואישור על אחוז הנזק צריך להכין מראש את המסמכים הבאים: הסיוע  

  -7.10.23בין התאריכים      חקלאים שהצליחו לקטוף את הפריחשוב לציין שגם    אישור רבנות ו/או אישור ערלה.,  שיווק  –אריזה  

ניב רוזנטל     :לקישוראו להיכנס   לשאלות וסיוע נוסף, ניתן לפנות  ש"ח לדונם.  1,000זכאים לקבלת מענק עידוד בסך    31.10.23

 .  050-6241969 -משרד החקלאות  -מירי קינסבראון  050-2042000-מ.ט.י צפון הגליל  -

ועדת הכלכלה  שנים של קידום הנושא,    12אני שמח לעדכן כי בשעה טובה, לאחר      -  הצבת כוורות לצורך ההאבקה ודבשחוק   •

  ,הממשלתית לקריאה שנייה ושלישית את הצעת החוק    ,(20.1)  שעבר  שני  ביוםבראשות ח"כ דוד ביטן אישרה    ,של הכנסת 

צעד חשוב שיאפשר להגן על תהליך ההאבקה שחיוני כל כך לתוצרת החקלאית. . שתסדיר הצבת כוורות האבקה וייצור דבש

על תפיסת הממשלה את החקלאות המקומית, ואת ההבנה עד כמה היא חיונית לביטחון   עוד ניתן להסיק מההחלטה  

. כולי תקווה כי צעד זה הוא אחד מיני רבים בדרך לחיזוק והעצמת החקלאות והחקלאים בכל  כמו גם לביטחון הלאומי  ,המזון

 ההאבקה  , מועצתובטחון המזון  לפי ההצעה, סמכויות מתן ההיתרים להצבת כוורות יהיו בידי משרד החקלאות  חלקי הארץ.

היו"ר ביטן ציין כי במהלך הדיונים   . מידע ולהפעיל את המערכת הענפית והמקצועיתאחראית על ריכוז ההדבש תמשיך להיות  ו

 כי הליך החקיקה נעשה בתיאום מלא עם נציגי הממשלה.  ביטןח"כ  עוד ציין  על מנת לדאוג להאבקה.  נוסח ההצעה  תוקן וחודד  

ואני מקווה שלאחר דרך ארוכה שעשה   , השבוע הצעת החוק אמורה להגיע להצבעה בקריאה שניה ושלישית במליאת הכנסת

אבי דיכטר ולהנהלת משרדו; לחברי ח"כ אני מבקש להודות לשר החקלאות וביטחון המזון   .נוכל לברך על המוגמרהחוק הזה 

  ח"כ שלום דנינו,   ח"כ יצחק קרויזר,   ח"כ מטי הרכבי צרפתי,  ח"כ אלון שוסטר,  אטה,ווח"כ ששון גולחברות הלובי החקלאי  

הפוליטית; וכמובן כל הקשת  מ  נוספיםח"כים  ו   -ח"כ קטי שטרית    ימון משאשוילי,יח"כ ס  ח"כ אברהם בצלאל,  ח"כ עופר כסיף,

בנוסף, אני שולח לחבר הכנסת ביטן רפואה   .הסופי  השהובילו את הצעת החוק עד לאישור  ליו"ר ועדת הכלכלה, ח"כ דוד ביטן

 שלמה ומהירה לאחר שאתמול בערב )מוצ"ש( אושפז בבית חולים.

 

. ישיבה מברזיל קפוא פטםמטה פעולה למניעת ייבוא בשר  ארגון מגדלי העופות החליט לפתוח –יבוא בשר פטם קפוא מברזיל  •

ראשונה התקיימה ביום ראשון שעבר, וארגון מגדלי העופות שכר את שירותיו של צביקה כהן לייעץ ולהוביל את הארגון בנושא 

 החשוב הזה. אנחנו נסייע בכל האמצעים הדרושים במטרה  לעצור את המהלך. 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeNO6NySAxAJkaGdEf7zw0B0U2ylj52USHeA4CB2Ph8RL0w5g/viewform
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סמנכ"ל בכיר   ,שעבר התקיימה פגישה עם רני עמירביום ראשון    –  המיםפגישה עם נציג המשרד לאיכות הסביבה ברשות   •

הצגתי לעמיר את עמדתינו בנוגע .    ונציג המשרד להגנת הסביבה במועצת רשות המים  למשאבי טבע, תכנון וחוסן אקלימי

התקיימה שיחה  ה  לתעריפי  המים לחקלאות וכן את עמדתינו בנוגע לתעריפי המים לחקלאות בשטחי הכבול שבעמק החולה.

 באוירה חיובית ואני תקווה שהיא תסייע לנו בהמשך בהשפעה על החלטות מועצת רשות המים 

 

תי פגישת היכרות עם יום ראשון שעבר קיימב  –  עמיאל רכזת חקלאות וכלכלה באגף התקציביםפגישת היכרות עם שירה   •

רפרנט החקלאות בצוות שבאגף    ,וכלכלה ועם אוראל פייןשמרכזת את צוות חקלאות    ,החליפה את גל ברנס(שירה עמיאל )

כגון   ,התחלנו לדון על נושאים אסטרטגיים הקשורים בענף החקלאותו   קיימנו שיחת היכרות  .  שבמשרד האוצר  התקציבים

 גם בשבועות הקרובים.  להמשיך ולהפגשסיכמנו  עלויות ועוד. תמיכות, יבוא, חיזוק החקלאות המקומית,

 

תקציבים בצפון   • אגף  רביעי שעב   –  סיור עם  )ביום  אגף תקציבים  (22.1ר  אנשי  סיור עם  אוראל    ,הרכזת  )שירה  התקיים 

מטרת הסיור  .  פארוק דבור  ומנהל מחוז צפון  אורן לביא   ,  משרד החקלאות, מנכ"ל  ועמית רפרנט כלכלה(הרפרנט חקלאות  

  , את הסיור התחלנו במושב זרעית אפשרויות השיקום ,הפיתוח והצמיחה של האזור לאחר סיום המלחמה.מהיתה להתרשם 

חוות המו"פ   ,  חוות מתיתיהווב  במפעל הפטריות של משפחת דוידיאןבקרנו  ולאחר מכן  שנפגעו   ,לולי הטלהמקרוב  שם ראינו  

אביבים וסיימנו במטעים של קיבוץ למושב  שנגרמו  לראות את הנזקים  המשכנו    . משם של המטעים בצפון ליד קיבוץ ברעם

 המשיכו ו , לרגע המשקים את  עזבו שלא הנחושיםואת החקלאים  החקלאיםאחד מהאתרים פגשנו את נציגי  בכל מלכיה.

להשקיע ולבנות במטרה    כולם הסבירו שהם נחושים להמשיך להפעיל את המשקים לשקם את מה שנהרס,.  ולייצר  לגדל

אני   .   המדינה של  לסיוע  החקלאים נזקקים  האלה  המטרות   למימוש  .להמשיך את ההאחזות בקרקע ובמטרה לצמוח ולגדול

בעינים לראות  ועלו צפונה  מיום עבודה במשרד  אגף התקציבים שהתפנו  לאנשי  לביא   מודה  לאורן  גם  את הנעשה. תודה 

 שהצטרף לביקור ולפארוק על השיתוף הפעולה בארגון הביקור. 

 

ביום שני שעבר, ארגון מגדלי הפירות ערך ישיבת מועצה של הארגון. בישיבה נכחו    – כנס ארגון מגדלי הפירות בזכרון יעקב •

החקלאות היא "בני משפחת ויינשטיין ממטולה, והוענק להם אות הוקרה מהארגון. להלן חלק מהדברים שאמרתי בישיבה:   

באוקטובר שוב   7-. האירועים הקשים של הערך חשוב ומחובתנו להמשיך ולדרוש את חיזוקה של החקלאות במדינת ישראל

הוכיחו כמה נחוץ לשמור על החקלאים ועל התוצרת החקלאית הישראלית. אנו מברכים את שר החקלאות אשר נרתם כולו 

ב לטובת הגדלת היקף הייצור החקלאי  בענף החקלאות. ההכרזה  לזכור את ה חשובה  33%  -לטובת תמיכה  יש  אך  צורך  , 

אישרה    2024-לחיזוק החקלאות. בנוסף, בחשובה  של השר דיכטר    אמירו של  בתקציבים, משאבי קרקע ועוד. אין ספק כי  

 , נוספים. התיקון נועד להפחית את מחיר המים לחקלאים  שהגיש ח"כ שוסטר וחכ"ים  ,ממשלת ישראל את חוק תיקון המים

המשתמשים במי קולחין ושפד"ן והאזורים נעדרי חלופה. החוק נמצא בקריאה שניה ושלישית, ואישורו יהווה בשורה לחקלאים 

. אני מודה לירון בלחסן מנכ"ל הארגון ולמוטי צמיד יו"ר המועצה על ההזמנה להגיע הקורסים תחת תשלומי התשומות כולן"

 ולדבר. 
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ביום חמישי שעבר השתתפתי באירוע הנצחה שהתקיים בהיכל התרבות   –  אירוע הנצחה לזכרו של סמ"ר איתמר שמן ז"ל •

ובהוקרה לקהילת החקלאים ברמת הגולן. האירוע אורגן יחד עם   ,  בקצרין, לזכרו של פארמדיק קרבי סמ"ר איתמר שמן ז"ל

באירוע הדגשתי את החשיבות הגדולה של ההשקעה בדור  .שלוארגון השומר החדש, שאיתמר היה בוגר תוכנית המנהיגות  

במטרה להקטין   שאיתמר ז"ל היה חלק ממנו וכן את ההשקעה בחדשנות ובאמצעים טכנולגיים חוסכי כ"א  ,ממשיך בחקלאות

   ובנוסף ציינתי את חשיבות מפעלי החינוך בחקלאות שעושה ארגון השומר החדש. את התלות בעבודה זרה ובידיים עובדות

 

 

כל   את  לראות  בביתם  החטופים  90שאר  בתקווה  כלל  חזרה  של  בשלום  הביתה  וחזרתם  ושלמים  בריאים   ,החיילים , 

 ושמדינתנו האהובה תדע בשורות טובות וימים שקטים .   ,והמפונים מהדרום ומהצפון

 

 דורמן   אורי                                                                                                                                         

 ל ראמזכ"ל התאחדות חקלאי יש                                                                              

 

 התאחדות חקלאי ישראל  יו"ר -עמית יפרח  :העתק
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